

التاريخ: 8/4/2024

الموضوع: قرار هيئة الخدمات المالية بشأن الدعوة لعقد اجتماع جمعية عامة عادية يوم
الأحد الموافق 2024 /4/21

بالإشارة إلى الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة الكلية بتاريخ 2024/3/28 وقراره
بالدعوة لعقد اجتماع جمعية عامة عادية الساعة 3 عصراً ليوم الأحد 2024 /4/21
لمناقشة التالي:

1. المصادقة على العقود المبرمة بين الكلية وأطرف ذات علاقة منذ 2020/9/3 وحتى
تاريخ 2023/8/31م
2. احاطة الجمعية بالتعاملات التي اجرتها الكلية مع الاطراف ذات العلاقة خلال السنة
المالية المنتهية في 2023/8/31م
3. الموافقة على العقود التي سببرمها الكلية مع طرف ذو علاقة خلال السنة المالية التي
ستنتهي في 2024/8/31م
4. مقترح توزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 2023/8/31 على المساهمين
بتاريخ الجمعية وذلك بنسبة (2.5%) من رأس المال المدفوع أي بمعدل 2.5 بيسة لكل
سهم
5. مقترح توزيع أسهم مجانية عن السنة المالية المنتهية في 2023/8/31 على
المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بنسبة (7.5%) من رأس المال المدفوع أي بمعدل
0.0075 سهم لكل سهم ويترتب على هذا التوزيع زيادة عدد أسهم رأسمال الكلية من
(90,000,000) سهم إلى (90,675,000) سهم

وعليه نود الإفادة بأن هيئة الخدمات المالية قررت عدم اعتماد الدعوة لحين الحصول
على إيضاحات رقابية حول التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة كما ورد في تقرير مراقب
الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31 أغسطس 2023 وجارى حالياً التحقيق حول تلك
التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير؛



Date: 8 /4/2024

Subject: The Financial Services Authority's decision regarding the call to hold an ordinary general assembly meeting on Sunday, 4/21/2024.

With reference to the disclosure of the results of the college's Board of Directors meeting on 28/3/2024 and its decision to call for an ordinary general assembly meeting at 3 pm on Sunday 21/4/2024 to discuss the following:

1. Approval of contracts concluded between the college and related parties from 3/9/2020 until 31/8/2023 AD
2. Informing the Assembly of the transactions conducted by the college with related parties during the fiscal year ending on 31/8/2023 AD.
3. Approval of the contracts that the college will conclude with a related party during the fiscal year that will end on 31/8/2024 AD.
4. Proposal for distributing cash dividends for the fiscal year ending on 31/8/2023 to shareholders on the date of the assembly, at a rate of (2.5%) of the paid-up capital, i.e., a rate of 2.5 baisa per share,
5. Proposal for distributing bonus shares for the fiscal year ending on 31/8/2023 to shareholders on the date The Assembly is at a rate of (7.5%) of the paid-up capital, i.e. a rate of 0.0075 shares for each share. This distribution results in increasing the number of shares in the college's capital from (90,000,000) shares to (90,675,000) shares

Accordingly, we would like to report that the Financial Services Authority has decided not to approve the invitation until they obtain supervisory clarifications regarding transactions with related parties, as stated in the auditor's report for the fiscal year ending on August 31, 2023, and an investigation is currently underway regarding those transactions with related parties.

Kind regards

Signature

Stamp

